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Inleiding 
 
In augustus 2022 hebben wij voor Vissenbelangen een stichting opgericht. Dit was niet 
mogelijk geweest zonder de donatie van Stichting Abri voor Dieren die wij eind 2021 
hebben ontvangen. Wij zijn hun nog steeds heel erg dankbaar dat zij dit mogelijk 
hebben gemaakt. Tevens gaat er veel dank uit naar vrienden van ons die de website 
hebben vormgegeven, geüpdatet en de financiële administratie hebben opgezet. 
Tenslotte danken wij natuurlijk iedereen die een (financiële) bijdrage geleverd heeft aan 
Vissenbelangen.  
 

Activiteiten 
 

Oprichten stichting 
Eind 2021 kregen wij een donatie van Stichting Abri voor Dieren. Wij wilde met dit bedrag 
een stichting oprichten voor Vissenbelangen. Dit had veel voorbereiding nodig. Er moest  
informatie worden uitgezocht, er moest een beleidsplan geschreven worden, er moesten 
bestuursleden worden gevonden en we hadden een notaris nodig. Wij hebben veel 
notarissen aangeschreven. Van de meeste kregen we een reactie dat zij geen tijd hadden 
om onze opdracht aan te nemen. Alleen Dirkzwager reageerde met antwoorden op vragen 
die we in onze mail gesteld hadden. Wij hebben Dirkzwager daarom de stichting laten 
oprichten. Op 19 augustus 2022 was de stichting een feit. Doordat Lesley en Mark 
getrouwd zijn en we graag een ANBI stichting willen oprichten kon er geen gebruik 
gemaakt worden van een standaard model voor het oprichten van de stichting. Hierdoor 
waren de kosten voor het oprichten van de stichting relatief hoog.  
 
Presentatie World Day for the End of Fishing 
Voor de tweede keer dit jaar hielden we samen met Animal Save een online presentatie in 
aanloop naar World Day for the End of Fishing ofwel in het Nederlands: Werelddag voor 
het einde van de visserij. Tijdens deze dag worden er wereldwijd acties gevoerd om het 
dierenleed en het leegvissen van de oceaan onder de aandacht te brengen. Om niet elk jaar 
dezelfde presentatie te geven hebben we er dit jaar voor gekozen om wat meer aandacht 
te geven aan de Nederlandse visserij.  
 
Wereldvismigratiedag 
Op 21 mei was het wereldvismigratiedag. Een dag waarop wereldwijd aandacht wordt 
gegeven aan het belang van vissen om te kunnen migreren naar paai en leefgebieden. 
Tijdens deze dag bezochten we samen met PvdD Rivierenland de vislift in Opheusden. Wij 
kregen veel informatie over de werking en mogelijkheden van de vislift. Wij zien dit als een 
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mooie innovatie op het gebied van vispassages. De vislift helpt vissen namelijk niet alleen 
barrières te passeren, doordat er precies wordt geregistreerd hoeveel en welke vissoorten 
er door zo’n vislift zwemmen kan het ook een mooie bijdrage leveren aan visonderzoek.  
 
Vragen vissensterfte in de Laar (Arnhem) 
Eind juli zagen we berichten voorbij komen dat er veel dode vissen uit het water moesten 
worden gehaald bij een sloot in de Laar. Dit is in de wijk waar wij wonen en we moesten 
natuurlijk even gaan kijken. Op dat moment was de temperatuur hoog en de sloten waren 
vol gegroeid. Dit was echter bij alle sloten in de wijk het geval maar alleen specifiek bij 
deze sloot leidde dat tot vele slachtoffers. We hebben daarom vragen gesteld aan het 
waterschap. Zou de oorzaak onderzocht worden en worden er maatregelen getroffen om 
deze sterfte te voorkomen? Hierop hebben we een reactie ontvangen. De oorzaak werd 
niet nader onderzocht en er worden ook geen specifieke maatregelen genomen.  
 
Foto’s en filmbeelden 
Wij zijn van maart t/m september regelmatig het water in geweest om zoveel mogelijk 
opnames te maken van vissen en hun leefomgeving. Foto’s en video’s delen we op onze 
website en op sociale media, voornamelijk Facebook. Vaak met begeleidende informatie. 
Voor het eerst hebben we ook in sloten bij Park Lingezegen gefilmd. Wandelaars, dikwijls 
met hond, waren verbaasd om iemand in de sloot te zien liggen. We hebben later de 
beelden op de Facebookpagina van Park Lingezegen in Beeld gepubliceerd en mensen 
waren opnieuw verbaasd van wat er onderwater te zien is. Dit illustreert dat mensen vaak 
niet beseffen wat er zich onder het wateroppervlakte afspeelt, ondanks ze elke dag langs 
het betreffende water lopen. 
 
Wij willen kijken naar mogelijkheden om verder filmopnames te maken in Park 
Lingenzegen. Op deze manier kunnen wij wellicht in contact komen met burgers en 
beheerders van Park Lingenzegen.  
 
Veggie Fair Rotterdam 
Op zondag 27 november stonden we voor het eerst met een informatiekraam op een 
vegan markt. We hadden allemaal potjes en enveloppen gemaakt met verhalen over een 
aantal vissoorten. In ruil voor een donatie konden mensen een envelop of potje 
meenemen. Het was slecht weer en de promotie van het evenement was niet optimaal 
geweest. Daardoor waren er maar weinig bezoekers. Toch was het voor deze keer wel de 
moeite waard. We hebben diverse mensen gesproken. Andere kraamhouders maar ook 
mensen die bijvoorbeeld op een kandidatenlijst staan voor de waterschapsverkiezingen. 
Goed voor ons netwerk en we hebben toch een klein beetje inkomsten kunnen genereren. 
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Structureel inkomsten werven is nog niet mogelijk omdat we nog steeds wachten op een 
zakelijke rekening bij de Triodosbank.  
 
Evaluatie: onze kraam stond er mooi en representatief bij. Maar het handmatig maken 
van de potjes en enveloppen is natuurlijk niet houdbaar. Dit wisten we wel van te voren. 
Voor de volgende keer moeten we de inrichting van de kraam verder uitwerken. Daarbij 
moet ook duidelijker ons doel en onze activiteiten naar voren komen.  
 
Herdenking slachtoffers dierenindustrie Bite Back 
Zaterdag 17 december hield Bite Back hun jaarlijkse herdenking voor de slachtoffers in de 
dierenindustrie. Lesley was gevraagd om voorafgaand een toespraak te houden over de 
slachtoffers onder de vissen. Het was goed koud. Ondanks de kou was er een redelijke 
opkomst.  
 

Over Vissenbelangen 
 
Missie en visie 
Wij willen door woord en beeld mensen laten zien hoe mooi en interessant het leven 
onder de waterspiegel is. Wij hopen dat mensen daardoor een connectie gaan voelen 
met de vissen en hun leefomgeving zodat zij in hun leven of bij het maken van beleid de 
belangen van vissen mee zullen wegen. 
 
Strategie 
Door middel van natuureducatie willen wij meer bewustwording creëren over vissen en 
hun leefomgeving. We willen een interesse opwekken. Een connectie leggen tussen 
mensen en vissen. Dan wordt het ook makkelijker om mensen visvriendelijkere keuzes te 
laten maken en op te laten komen voor de bescherming van vissen.  
 
Organisatie  
De stichting is aangemerkt als ANBI stichting. Dat betekent o.a. dat onze statuten 
voldoen aan de gestelde voorwaarden voor de ANBI status.  
 
Algemeen bestuur 
Voorzitter: Mark Fleuren 
Secretaris: Feike van Nus 
Penningmeester: Edwin Arendts 
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Directeur: Lesley Fleuren 
 
Alle functies zijn onbetaald. Het bestuur heeft middels een procuratiebesluit en 
directieregeling bevoegdheden toegekend aan de directeur.  
 
Maatschappelijk verantwoord ondernemen 
Waar mogelijk proberen wij te kiezen voor duurzamere opties. Bij de aanschaf van nieuwe 
materialen zal altijd bedacht worden of we de materialen meerdere malen kunnen 
gebruiken. We kijken ook naar de mogelijkheden om materialen te recyclen of om 
tweedehands spullen te gebruiken.  
 
Eten of drinken dat namens onze organisatie wordt verstrekt of aanwezig is tijdens een 
van onze evenementen zijn geheel op plantaardige basis. Gebruik van herbruikbare 
borden, mokken, bestek en drinkflessen wordt altijd aangemoedigd.  
 
Risico’s en risicobeheersing 
Momenteel is het grootste risico dat we nog geen idee hebben over hoeveel inkomsten we 
kunnen genereren en er nog weinig inzicht is in de vaste kosten. Daarom zal er komend 
jaar terughoudend omgegaan worden met uitgaven. Dit jaar hebben we een aantal 
investeringen gedaan om de stichting op te richten en enige uitgaven gedaan voor 
promotiematerialen. Daarnaast zijn er kosten voor deelname aan bepaalde evenementen. 
Voor 2023 is het streven dat we niet meer uitgeven dan dat we aan inkomsten ophalen. 
Indien mogelijk willen we ook jaarlijks een reserve opbouwen voor tegenvallende jaren. 
Eventuele winst wordt ingezet voor het verder ontwikkelen van activiteiten voor de 
stichting.  
 
Interactie met belanghebbenden 
Wij hebben een eigen website en gebruiken voornamelijk Facebook en Youtube. Verder 
communiceren we met geïnteresseerden tijdens evenementen. Ons netwerk bestaat 
momenteel voornamelijk uit mensen die verbonden zijn aan dierenrechtenorganisaties of 
actief zijn voor de Partij voor de Dieren. Uiteraard willen we onze doelgroepen in de 
toekomst uitbreiden. 
 
Financieel beleid 
Zoals eerder genoemd is het nog lastig om een inschatting te geven van onze inkomsten 
en vaste lasten. Het komende jaar hopen wij hier meer inzicht in te krijgen. Uiteraard 
zullen uitgaven aangepast worden aan de inkomsten. Inkomsten worden voornamelijk 
verwacht uit donaties.  
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Financieel verslag 
Dit jaar hebben we voornamelijk geld uitgegeven om de stichting te kunnen oprichten en 
om de eerste presentatiematerialen aan te schaffen. De kosten voor het oprichten van de 
stichting liggen heel wat hoger dan wanneer je een stichting op laat richten conform een 
standaard acte. Dit heeft o.a. te maken met de aanvraag van een anbi status.  
 
Omdat wij een goede doelen stichting zijn is het gebruikelijk om een ANBI status aan te 
vragen, zodat particulieren en bedrijven de mogelijkheid hebben om belastingvrij te 
schenken. Om hiervoor in aanmerking te komen moeten de statuten aan bepaalde 
voorwaarden voldoen. Zo mogen Mark en Lesley niet als gehuwde partners samen in een 
bestuur met drie bestuursleden. Daarom is er gekozen om de stichting met drie 
bestuursleden op te richten in combinatie met een gevolmachtigde directeur. Dat 
betekent dat Lesley geen bestuurslid is maar dat het bestuur haar door middel van een 
procuratiebesluit en directiereglement bevoegdheden heeft toegekend.  
 
Doordat Lesley en Mark beiden het hart van de stichting zijn is het wenselijk dat zij 
beiden bevoegdheden hebben om namens de stichting te kunnen handelen. In combinatie 
met de voorwaarden voor een ANBI stichting betekende dat onze statuten min of meer op 
maat zijn ingericht. Verder waren er weinig opties om te kiezen voor een notaris. De 
meeste notarissen wilde onze opdracht niet aannemen. Dat heeft geleid tot hogere kosten 
voor het oprichten van Stichting Vissenbelangen.  
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Financiële cijfers 
 
Jaarrekening 2022 
 
Beginsaldo     3000 
Eindsaldo     1852,35 
 
Inkomsten 
Donaties digitaal    563,30 
Donaties contant    113,00 
Totaal inkomsten    676,30 
 
Uitgaven 
Oprichting stichting    1107,07 
Administratie     46,00 
Promotie materialen    524,00 
Digitale media   1 46,88 
Totaal uitgaven    1823,95 
 
 
 
 
 
 


